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Zorgen over ontsluiting 
300 woningen plan Djept
Tevredenheid bij de raad over bestemmingsplan Djept, waar zo’n 300 woningen verrijzen, maar 
ook zorgen over de ontsluiting van dit landelijke gebied dichtbij het Citycentrum. Vooral de aan
dacht in het plan voor de leefomgeving kan op instemming rekenen. De drie ‘woonvelden’ met 
hoogbouw zijn ingebed in een landschapspark.

Veldhoven

De voorgestelde verkeersontsluiting van het ge
bied tussen Heerbaan, Smelen en Djept blijkt 
ook een zorgpunt voor een aantal insprekers uit 
omliggende straten als Linde, Schans en Djept, 
die een dag eerder aan het woord kwamen. “De 
bewoners willen een andere ontsluiting om het 
landelijke karakter van Polderstraat en Djept zo
veel mogelijk te handhaven. Waarom is dat in het 
onderzoek van de gemeente niet meegenomen?” 
wilde Jos van Daele (VVD) weten.

Wethouder Caroline van Brakel (CDA) gaf alvast 
een duidelijk schot voor de boeg. “Hier is echt 
heel goed naar gekeken. We hebben gekozen 
voor lucht, ruimte, groen én langzaam verkeer 
centraal in het gebied, en ontsluiting voor auto’s 
via de flanken. Dit is een duidelijk voorkeurscena- 
rio. Ga je dit opnieuw onderzoeken, ben je zo een 
paar maanden verder.”
Toch vroegen zowel Van Daele als Hart voor Veld- 
hoven-woordvoerders Frank van Gaart en Maar
ten Prinsen de wethouder om het door de bewo-

Op maandag 27 maart vond het spreekrecht plaats. Er werd 
ingesproken over onderwerpen die op dinsdag 28 maart op de 
oordeelsvormende vergadering zijn besproken. Beiden avonden 
kwamen verschillende onderwerpen aan de orde. Insprekers en 
raad hadden het onder andere over het bestemmingsplan Djept 
en Kempenbaan-de Plank.

Met ‘Raadsnieuws’ heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de 
raadsvergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist 
in opdracht van de gemeente.

sfeerimpressie plan Djept

ners voorgestelde alternatief - ontsluiting vanaf 
tuincentrum Groenrijk via een parallelroute langs 
de Heerbaan - goed te bekijken.

Drie woonvelden, 290 appartementen
In bestemmingsplan Djept zijn drie woonvelden 
ingetekend, twee langs de Heerbaan en één meer 
noordelijk aan de Traverse. Daar komen 290 ap

partementen met een maximale bouwhoogte, zo benadrukte Van 
Brakel, van 21 meter (zes verdiepingen). Op diverse open plekken 
langs de Djept is dan nog ruimte voor 16 vrijstaande koopwonin
gen. Het woonprogramma mikt op 40Zo sociale huur, zo’n 30Zo mid- 
denhuur en ongeveer 300Zo vrije sector (koop en huur). Voor zowel 
starters als senioren komen er ‘ ruime mogelijkheden’, zo beloven 
burgemeester en wethouders.

Erik Blokland (D66) prees de opzet van wonen in een landschap
spark. “Gezien de acute woningnood had Veldhoven hier ook zo
maar kunnen kiezen voor duizend in plaats van 300 woningen.” 
Gerrit Coppens (Senioren Veldhoven) vroeg - in navolging van in
spreker Willem de Bruijn van de Seniorenraad - om in het plan voor
al ook een gemeenschapsruimte op te nemen. Die suggestie gaat 
wethouder Van Brakel zeker meenemen bij de uitwerking van het 
plan.

Hoe dan ook gaan ruim 300 woningen voor een flinke verkeerstoe
name en parkeerdrukte zorgen. Daarover zal het op 18 april vooral 
gaan.

‘Niet alleen sportscholen in kerken’
Het zit de fractie van Hart voor Veldhoven niet 
lekker dat er in leegstaande kerken tot nu toe 
alleen sportscholen en klimhallen komen. Frac
tievoorzitter Maarten Prinsen vroeg portefeuil

lehouder Jeroen Rooijakkers (GroenLinks/PvdA) 
opnieuw om er bij het kerkbestuur op aan te 
dringen andere meer maatschappelijke functies 
in vrijkomende kerkgebouwen onder te bren

gen. Wethouder Rooijakkers benadrukte dat in de kerkenvisie die 
het college voorbereidt, niet staat voorgeschreven wat kerkbe
stuur of bisdom moeten doen. De invloed van de gemeente op de 
bestemming van kerken is in dit opzicht beperkt.

Geen acht voor participatie, 
maar ook geen onvoldoende
In één opzicht week de gang van zaken rond bestemmingsplan Djept niet af van andere grote 
bouwplannen met veel impact op de omgeving: er was de nodige kritiek op het proces van partici
patie. Dat bleek uit de 33 zienswijzen op het plan, een zevental kritische insprekers bij de oordeels
vorming én vragen vanuit de raad.

Toch werden er door de gemeenteraad geen on
voldoendes uitgedeeld. Youri van Oorschot stelde 
namens oppositiepartij GBV dat er een uitgebreid 
participatietraject is gevolgd, dat aantoonbaar 
heeft geleid tot aanpassingen. “Desondanks is er 
bij omwonenden geen consensus bereikt. Maar ik 
stel vast dat de impact van 300 wooneenheden in 
balans is. Je kunt wel de vraag stellen of de door
looptijd niet te kort is.”
Volgens Ton Bolsius (CDA) is 100Z overeen
stemming bij dit soort plannen een illusie. Hij 
drong erop aan om, ondanks de onvermijdelij
ke beroepprocedures, snel aan de slag te gaan. 
Jolanda van Hulst (Senioren Veldhoven) was het 
daarmee oneens. “Dan maar enige vertraging. Als 
de buurt het anders wil, moeten we daarin mee
gaan.” (Zij doelde hiermee op de verkeersontslui
ting van plan Djept.)

Kritische insprekers
Sommige omwonenden ervaren de gevoerde sa
menspraak echter als onvoldoende, zo valt op te 
maken uit de zeven inspraakbeurten in de raad. 
Inspreekster Conny Havenaar zei dat zij bij het

proces van participatie niet echt openheid en 
transparantie heeft ervaren. Zij spreekt van een 
slechte samenwerking tussen projectteam en 
burgers. Haar wensen richting raad zijn: een 
maximale bouwhoogte van 18 meter en minimaal 
25Z koopwoningen. Nu vallen alleen de bouwka- 
vels langs de Djept in de koopsector. 
Djept-bewoner Hans Rosenbrand stelt dat ‘na 
15 jaar zijn woonplezier nu onder druk komt’. Hij 
vreest vooral een ‘onaanvaardbare verkeerstoe
name’ omdat 119 appartementen in het zuidoos
telijk plangebied worden ontsloten via Djept, Pol
derstraat en Schans. Jan van Ham (Schans) vindt 
300 woningen veel te veel voor zo’n klein gebied 
en bekritiseert zowel de te hoge hoogbouw als 
het verkeersontsluitingsplan.
Een andere inspreker, Poul de Gier (Linde), vindt 
het voorliggende plan allesbehalve ‘speciaal’. Hij 
vindt het logischer alle hoogbouw nog meer aan 
de randen te situeren en het middengebied te ge
bruiken voor voorzieningen, met name voor de 
‘snel groeiende groep senioren’: een groentetuin, 
jeu-de-boulesbaan en bouwproject voor oude
ren.

Tweede zorgvilla Oerle 
tegenover kinderboerderij
Hoewel het officiële adres Sint Janstraat 66 is, komt de tweede 
zorgvilla die Oerle krijgt toch echt op de hoek van Heerbaan en 
Sondervick, pal tegenover kinderboerderij De Hazewinkel. De 
oude villa die daar stond is inmiddels gesloopt.

Een mooie, bosrijke locatie voor een zorginstelling in het luxere 
segment, vond de raad unaniem. Al werden er ook wenkbrauwen 
gefronst dat dit al de tweede zorgvilla is in Oerle, bestemd voor een 
hogere welstandsklasse. Het leidde tot een oproep van onder meer 
Eric van Doren (GBV) en Jolanda van Grunsven (GroenLinks/PvdA) 
om toch vooral ook betaalbare zorgwoningen te bouwen.

CDA-wethouder Caroline van Brakel beloofde om bij een volgen
de project de scheve balans van Oerle recht te trekken. Overigens 
schaalde zij de begrote huurkosten van de toekomstige zorgappar- 
tementen meer als middelduur in dan echt duur. “In dat bedrag zit
ten alle kosten van verblijf, service en energie, zodat er nauwelijks 
bijkomende kosten zijn.”

Het gebouw krijgt twee vleugels. In één vleugel wordt 24-uurs zorg 
geboden in 29 appartementen, in de andere 11 appartementen 
komt er zorg op afroep. Het gebouw wordt nergens 
hoger dan 14,5 meter (drie lagen met kap) op een 
torentje van 18,5 meter na.

Het plan Sint Janstraat 66, waarop één 
zienswijze is ingediend, gaat als hamerstuk 
naar de besluitvorming.
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Drie woongebouwen aan entree Veldhoven-dorp
Een typisch staaltje van inbreiding en woningbouwversnelling is het plan De Plank - Kempenbaan. 
Op een braakliggend industrieterrein langs de Kempenbaan, achter kantoorpand De Plank 101, wil 
de gemeente 86 appartementen bouwen.

Een ietwat verloren hoekperceel langs de verbre
de Kempenbaan wordt zo omgetoverd tot een op
vallende entree van Veldhoven-dorp. Geen won
der dat het plan vrijwel direct de zegen kreeg van 
de gemeenteraad.
De 86 wooneenheden worden verdeeld over drie 
gebouwen, met een oplopende hoogte van drie, 
vijf en zeven bouwlagen. Op de begane grond 
komen 14 appartementen voor mensen met een 
zorgbehoefte, in de categorie middeldure huur. 
Ook de 72 overige wooneenheden vallen in deze

categorie, waarnaar volgens de gemeente veel 
vraag is.

Zoals gebruikelijk is het groen vooral aan de voor
zijde en komen de parkeerplaatsen achter de 
gebouwen. Er zijn door bewoners aan Locht en 
Heerseweg in totaal drie zienswijzen ingediend, 
die deels betrekking hebben op het beperkte 
aantal parkeerplaatsen. Dat komt mede omdat 
de gemeente mikt op een drietal plaatsen voor 
deelauto’s. Erik Blokland (D66) had daar vraagte

kens bij. “Is dat niet wat al te positief gedacht? Hoe reëel is het dat 
die deelauto’s echt worden gebruikt?”

‘Inzetten op deelauto’
Hij kreeg bijval van de fracties van VVD en GBV. Wethouder Caroline 
van Brakel (CDA) onderkent deze zorgen, “maar als we een transitie 
willen bewerkstelligen van auto naar OV, fiets en deelauto zullen 
we toch iets moeten proberen. Dit is voor iedereen spannend, ook 
voor mij. Hier ligt een goede kans van slagen, met aan de overkant 
van de weg een bushalte.”
Zij kreeg steun van fractiegenoot Ton Bolsius. Die stelde dat in ste
den andere parkeernormen gelden dan in dorpen. En Veldhoven 
verstedelijkt in rap tempo...
In het plan zijn totaal 96 parkeerplaatsen opgenomen. De gehan
teerde norm is dat iedere deelauto vijf privé auto’s uitspaart.

Tuincentrum Coppelmans verkast naar Schooterweg
Het heeft, zo had raadslid Peter Saris (VVD) teruggerekend, liefst zeven jaar geduurd. Maar nu is 
toch bijna de kogel door de kerk en gaat tuincentrum Coppelmans haar stekje aan de Sondervick 
verlaten. Het bedrijf schuift 500 meter op naar het westen, waar het tussen Schooterweg en Zilver- 
baan een nieuwe, nog grotere plek heeft gevonden.

Coalitiepartijen blij, oppositie blij. Het zal op de 
toch al drukke Sondervick een hoop verkeer sche
len en schept ruimte voor een robuuste ontslui
ting van het nieuwe woningbouwplan aan Grote 
Kerkepad, zoals Jacob Beens (Hart voor Veldho
ven) opmerkte. Jurre van der Velden (GBV) sprak 
van een prima verhuizing, die het tuincentrum 
2000 m2 extra ruimte oplevert.

Peter Saris vond het mooiste aan dit plan de vrij
komende bouwlocatie aan de Sondervick, die 
ruimte zal bieden aan heel wat nieuwe huizen.

Gerrit Coppens (Senioren Veldhoven) was kriti
scher en herinnerde aan de twee insprekers een 
dag eerder. Die missen visie en regie van de ge
meente, maar hebben ook kritiek op de handel
wijze van Coppelmans. Coppens vreest dat enke
le bewoners van de Schooterweg een procedure 
tot planschade gaan opstarten.

Piet Wijmans (D66) erkende de grote impact die 
de verhuizing van Coppelmans voor de bewoners 
van Schooterweg en Koppelenweg heeft, maar is 
tevreden met de reactie van de gemeente op de
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ingediende zienswijzen. “Wij moeten als raad een knoop doorhak
ken en het maatschappelijk belang van deze verhuizing weegt voor 
mij zwaarder dan het persoonlijk belang.”

Het raadsvoorstel gaat vrijwel zeker als hamerstuk naar de besluit
vormende raad.


